



KÖLN MARRIOTT HOTEL

FEEL PERFECTLY
AT HOME

KÖLN MARRIOTT HOTEL

Johannisstraße 76-80, 50668 Köln, Germany

Phone: +49 (0)221 94 222 0, Fax: +49 (0)221 94 222 777

E-Mail: cologne.marriott@marriott-hotels.com

CologneMarriott.com, KoelnMarriott.de



LAGE

Fußläufig zu Hauptbahnhof, Dom, Rheinufer und den Haupteinkaufsstraßen • 4 km bis zum Messegelände • 15 km zum Flughafen Köln-Bonn

HOTELÜBERSICHT

365 Zimmer • davon 33 Executive Zimmer • 19 Studios und Suiten • 1 Dom Suite mit 30 qm Terrasse • alle Zimmer mit WLAN • Klimaanlage • Zimmersafe

RESTAURANTS & LOUNGES

Lifestyle „Plüsch Bar & Lounge“ • „Fou, Brasserie etwas anders“ mit französisch-asiatischer Küche • Sommerterrasse im Innenhof • exklusive Executive Lounge mit 2 Terrassen

FITNESSEINRICHTUNGEN

Großzügiger Fitnessbereich mit Cardio- und Kraftgeräten • Finnische Sauna • Bio-Sauna

TAGUNGS- & BANKETTEINRICHTUNGEN

2.000 qm Meetingfläche • 2 große Ballsäle mit 274 qm und 454 qm • 16 Konferenzräume überwiegend mit Tageslicht

GÄSTESERVICE

24-Stunden Room Service • Lobby-Shop 24 Stunden geöffnet • Wäscherei-Service • hoteleigene Tiefgarage mit 95 Parkplätzen

LOCATION

In walking distance to the main train station, Cologne Cathedral, Rhine River and the main shopping area • 4 km to Cologne fair grounds • 15 km to the Cologne-Bonn airport

ACCOMODATION

365 guest rooms • including 33 Executive rooms • 19 studios and suites • 1 Dom Suite with 30 sqm terrace • all rooms with Wi-Fi • air-conditioning • in-room safe

RESTAURANTS & LOUNGES

„Plüsch Bar & Lounge“ • „Fou Brasserie“ offering French-Asian cuisine • summer terrace in inner courtyard • exclusive Executive Lounge with 2 terraces

RECREATION FACILITIES

Extensive fitness area with cardio and weight equipment • Finnish sauna • organic sauna

MEETING & BANQUETING FACILITIES

A total of 2,000 sqm meeting space • 2 large ballrooms with 274 sqm and 454 sqm • 16 conference rooms • the majority of rooms with natural daylight

GUEST SERVICE

24 hours room service • lobby shop open 24 hours • laundry/valet service • on-property parking garage with 95 parking spaces